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Bækkelagets Sportsklub skigruppa                                  Protokoll årsmøte 10.2.2020 
 
 
Tid: Mandag 10. februar kl 1800 - 2110 
 
Tilstede: 29 stk. stemmeberettigede medlemmer og en representant fra 
kontrollkomiteen (47 tilstede i 2019). Ingen representant fra lovkomitéen, men 
tilgjengelig på telefon ved behov.  
 
Sted: NC-fløyen på BSK-kontoret 
  
 
Dagsorden for årsmøtet: 
  

1. Godkjenne de stemmeberettigede og eventuelle inviterte personer/media til årsmøtet. 
2. Velge dirigent(er) og referent(er) 
3. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 
4. Godkjenne innkallingen, sakslisten og forretningsorden 
5. Årsberetning for 2019 
6. Årsregnskap for 2019 i revidert stand 
7. Innkomne forslag: 

a. Forslag 1 ved Knut Arne Røer, Hege Burud, Dag Ophus: Ønsker BSK Skigruppa og 
satse på seniorer i sesongen 20/21 og sesongene fremover? 

b. Forslag 2 ved styret: Styret ønsker en åpen diskusjon med gruppas medlemmer 
under årsmøtet rundt hvilke forbedringsområder medlemmene ønsker satt i fokus og 
hvilke tiltak som kan være aktuelle. Spesielt innenfor, men ikke begrenset til, 
områdene:  

i. Dugnadsånd 
ii. Kostnadsnivå 

iii. Informasjon og kommunikasjon 
iv. Sosiale tilbud 
v. Sportslige tilbud 

c. Forslag 3 ved styret: Oppdatert strategiplan for perioden 2020-2025 
8. Aktivitetsavgift for 2020 
9. Budsjett for 2020 (underlag ligger sammen med regnskap pkt 6) 
10. Valg i henhold til § 11 

 
 
 
Referat: 
 
1. Åpning ved skigruppas leder, Pål Christian Ingierd 
 
2. Valg av dirigent, ordstyrer og referent: 
Elin Myrmel-Johansen, ordstyrer og dirigent 
Ann Kristin Grosberghaugen, referent 
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3. Signere protokoll: Harald Bø og Morten Skjørtvedt 
 
4. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Innkalling og dagsorden godkjent uten innvendinger 
 
5. Årsberetning for 2019 
 
Styreleder Ingierd gjennomgikk hovedpunktene i plenum. Ingen kommentarer eller motforestillinger. 
Årsberetning ble godkjent.  
 
6. Årsregnskap for 2019  
 
Styremedlem økonomi Lars Eivind Kreken gjennomgikk hovedpunktene i regnskapet. Ingen 
kommentarer. Godkjent.  
 
7. Innkomne forslag 

a. Forslag 1 ved Knut Arne Røer, Hege Burud, Dag Ophus: Ønsker BSK Skigruppa og satse på 
seniorer i sesongen 20/21 og sesongene fremover? 

 
Forslaget presentert av Røer: Vedtatt strategiplan fra 2019 sier at BSK også skal ha en 
satsning på senior, og styret har etter årsmøtet 2019 bestemt at denne skal skje gjennom 
Team OBOS. Utøverne føler at de bare har blitt «plassert der» uten oppfølging fra egen 
klubb. Forslagsstillerne mener med bakgrunn i dette at dette ikke er satsing på seniorene 
og vil ha svar på hvordan satsningen er tenkt videre.  

 
Styreformann Ingierd: Strategiplanen står fast og vi skal ha et attraktivt tilbud til senior 
ellers vil våre juniorer forsvinne. En del områder i 2019 har dessverre ikke fungert 
optimalt: BSK har ikke innfridd forventningene som Team OBOS har til oss som 
deltakerklubb. Vi har ikke stilt opp med tilstrekkelig med smørere, og har ingen 
representant i Team OBOS styringsgruppe. Seniorgruppas representant i skigruppas 
sportslige komité har i tillegg trukket seg og ikke blitt erstattet. Oppmannsrollen har ikke 
vært tilstrekkelig dekket, ivaretar kun informasjonsflyt. Seniorene har for øvrig blitt tilbudt 
proff personlig treneroppfølging gjennom Tord Bakke Arvesen, men dessverre har ikke 
alle utøverne ønsket å benytte seg av ham. Planen for kommende sesong er nå at Kari 
Vikhagen Gjeitnes skal ha ansvar for både junior og senior, og det er budsjettert for et 
trenerteam med mer støtte. Det er en klar forventning til at foreldregruppa bak seniorene 
må stille opp som oppmenn, smørere og deltakere inn i Team OBOS styringsgruppe slik 
som det gjøres i andre Oslo-klubber. 

 
Vikhagen Gjeitnes redegjorde for at heller ikke andre klubber (med unntak av Rustad) har 
egensatsing på senior men baserer sitt seniortilbud på deltakelse i lag. Seniorer trener 
gjennom Team OBOS, regionlag, rekruttlag eller landslag alt avhengig av nivået de 
kvalifiserer til.  

 
Seniorutøvere, eldre juniorer og deres foreldre tilstede under årsmøtet uttrykte misnøye 
med det tilbudet og den oppfølging som er gitt i 2019 og inn i 2020 så langt.  
Styret v/formann Ingierd foreslo etter diskusjonen at seniorrepresentanter, sportslig 
komité og styrets leder møtes etter årsmøtet for å enes om planer, tilbud og roller for 
kommende sesong.  

 
Konklusjoner:  
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• Enighet om at klubben fortsatt skal ha et konkurransedyktig og godt tilbud til 
seniorer i tråd med formuleringene i strategiplanen. 

• Enighet om at trenertilbud er viktigere enn smørere, og at seniorer trenger at BSK 
stiller med trenerkapasitet som kan følge opp seniorene. Ønske om at BSK stiller med 
trener inn i Team OBOS trenerstab.  

• Enighet om at senior må være representert inn i klubbens sportslige komité og at 
denne representant må på plass raskt  

• Enighet om å gjennomføre et planleggingsmøte i bakkant av årsmøtet for å legge 
planer for kommende sesong og hvordan de ulike rollene som foreldre må dekke kan 
bekles.  

 
 
 
b. Forslag 2 ved styret: Styret ønsker en åpen diskusjon med gruppas medlemmer under 

årsmøtet rundt hvilke forbedringsområder medlemmene ønsker satt i fokus og hvilke 
tiltak som kan være aktuelle. Spesielt innenfor, men ikke begrenset til, områdene:  
 

i.  Foreldreinnsats og dugnadsånd 
• Bakgrunn: 

• Nedgang i NorwayCup innstats, fallende inntekter. Skigruppa leverer langt færre 
skift enn hva antall medlemmer skulle tilsi. 

• Svært krevende å mobilisere folk til å stille på dugnader som KM, karusellrenn 
og liknende 

• Tiltak diskutert: 
• Ikke aktuelt å åpne for å «betale seg ut» av det.  
• Pr i dag gis det ikke tydelige forventninger til foreldre når de kommer inn i 

klubben. Være tydeligere i forventninger!  
• Andre klubber har dugnadspåmelding ved innmelding i klubben.  
• Klubben bør ansvarliggjøre årsgruppene mer i å ta ansvar for ulike aktiviteter 
• Snøsamlingen på Beito bør være en arena for å verve til innsats.  
• Karusellrenn bør være første innsteg for dugnad i klubben. 
• Bør bli obligatorisk krav til innsats. Klubben ønsker å teste ut modeller for mer 

tvungen tildeling av vakter. 
 

ii. Kostnadsnivå 
• Bakgrunn: 

• Stort fokus i media på at langrennssporten er så dyr 
• Hvordan oppleves dette i BSK? 

• Tiltak diskutert: 
• Kostnadsnivået oppfattes ikke som høyt i BSK. Har lave/felles aktivitetsavgifter 

og lite fokus på dyrt utstyr.  
• Forslag om at kostbare fjernsamlinger forbeholdes eldre årsgrupper. Har vært en 

tendens i nyere tid at stadig yngre grupper drar til Sognefjell, Trysil og Torsby.  
• Man kan være mer bevisst i kommunikasjon rundt smøring og utstyr med fokus 

på lavkost, brukt utstyr etc.  
•  

 
iii. Informasjon og kommunikasjon: 
• Bakgrunn: 

• Mange kanaler. Når vi fram med våre budskap?  
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• Begrenset med innholdsproduksjon 
• Tiltak diskutert:  

• Fungerer stort sett greit  
• Lag en redaktørgruppe som kan ta ansvar for å lage innholdsreportasjer fra renn 

ect 
 

iv. Sosiale tilbud 
• Bakgrunn: 

• Viktig med sosiale bånd for å få utøverne til å bli med lenger 
• Har vi tilstrekkelig med sosiale aktiviteter? 

• Tiltak diskutert:  
• Mange gode tilbud, bør bli flere. For eksempel kveldsmat etter trening.  
• Bør dele bilder for å bekjentgjøre mange av de sosiale aktivitetene 

 
v. Sportslige tilbud 
• Bakgrunn: 

• Krevende å tilby et opplegg både til de som satser og de som er med pga det 
sosiale.  

• Hvordan kan vi tilby topp opplegg til alle? 
• Tiltak diskutert:  

• Viktig å holde på 13-14 åringer som bare er med for det sosiale. Bør 
differensiere mer på trening for å ha tilbud til de som ikke vil trene så hardt. 
Legger mer hardtrening utenfor fellestrening. 

• 13-16 år blir for stort spenn, går tilbake til delte grupper fra neste sesong. 
 
c. Forslag 3 ved styret: Oppdatert strategiplan for perioden 2020-2025 

 
Kommentarer fra årsmøtet:  

• Ønskelig at planen dekker også de over 23 år. Ta bort begrensningen som står. 
• Turlangrennsgruppa bør inn i strategiplanene. De har egen facebookgruppe som 

alle kan bli medlem av. Turlangrennsgruppa er en satsing for utøvere fra 16 år og 
oppover som ønsker å trene i et miljø for å kunne delta i renn, løp og ritt 
gjennom året 

 
8. Aktivitetsavgift for 2020 
 
Styret foreslår videreføring av aktivitetsavgift som i 2019/20 sesongen. 
Nytt: Halvering av aktivitetsavgift dersom man har AK jobb for skigruppa i Norway cup (20 skift). 
Forslaget vedtatt.  
 
9. Budsjett 2020 
 
Budsjettert med ca 70 000,- kr i underskudd for 2020, godt innenfor gruppas egenkapital. 
Videreføring av mye fra i fjor. Samme modell for egenandel og kostnader. Kontoene «felles samling» 
for langrenn er slått sammen da det er vanskelig å følge opp disse per årsgruppe da en del av 
samlingene er felles på tvers av grupper. Budsjett for lønninger økt noe. Skal ansettes flere. Lønn, 
samling og påmeldingsavgifter er de store postene i budsjettet. 
 
 
Kommentarer fra årsmøtet:  
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• Spørsmål rundt at det er samlepost rundt utgifter på samlinger for alle gruppene. 570 000,- 
kr som bør synliggjøres mer i budsjettet. Nedbrytning må spesifiseres i en note til budsjettet. 

• Lønnsbudsjettet økes med ca 100 000 kr grunnet flere ansettelser av trenere. Bekymring 
rundt stadig økte lønnskostnader, derfor ønskelig med spesifikasjon av utgiftene til lønn i en 
note til budsjettet. 

• Budsjettet lovlig lagt frem. Ønske om mere synliggjøring av to av postene, ref over.  
• Budsjettet ble godkjent i totalitet, med anmerkning om å spesifisere dette i en note. 

 
10. Valg 
 
Valgkomiteens innstilling til styre i BSK skigruppa 2020/2021: 
 

• Leder Pål Christian Ingierd – ikke på valg – 1 år igjen 
• Nestleder Einar Boije – på valg – 2 år 
• Sekretær Kristian Brustad – på valg – 2 år 
• Utdanningsansvarlig og sportslig 13 år + Elin Hjelpdal (gjenvalg) – sitter til ny person er 

funnet 
• Styremedlem økonomi Lars Eivind Kreken – ikke på valg – 1 år igjen 
• Styremedlem barn -12 år – på valg – 2 år Ingen kandidat. Jobber videre frem til årsmøtet i 

klubben 
• Styremedlem arrangement Morten Skjørtvedt – på valg – 2 år 
• Styremedlem anlegg Tore Bye – på valg (gjenvalg) – 1 år 
• Styremedlem sponsor Andreas Alvenes – på valg (gjenvalg) – 1 år 
• Styremedlem Telemark Karianne Løken – på valg (gjenvalg) – 1 år 

 
Som besluttet i strategiplanen under årsmøtet 2019 går hopp og turlangrenn ut av styret fra og med 
dette valget. Turlangrenn går inn i sportslig komité for langrenn, mens hopp etableres som egen 
komité hvor leder rapporterer til styreleder i skigruppa.  
 
Kontrollkomiteen hadde bemerkninger om at det må minst være to kvinnelige representanter i 
styret. Det betyr at den manglende styremedlem for barn -12 år må og/eller erstatning for Elin 
Hjelpdahl må være kvinne.  
 
Forslag til nytt styre enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Valgkomitéen har bestått av:  
 
Leder Christian Steimler 
Medlem Hugo Henriksen 
Medlem Linda Jacobsen 
 
Valgkomité i skigruppa for 2020/2021: 
 
Leder Christian Steimler 
Medlem Elin Myrmel-Johansen 
Medlem Hugo Henriksen 
 
Forslaget til ny valgkomite er enstemmig vedtatt 
 






